
آرمان ملی: والیبال کشورمان 
در این دوره از مسابقات لیگ ملت ها نتایج ضعیفی 

ثبت کرد ضمن اینکه حاشیه هایی نیز در تیم و اطراف آن موج 
می زد. 

 کاروان 60 نفره؟
در روزهای گذشته برخی رسانه ها از حضور 30 مسئول همراه 
کاروان 30 نفره تیم ملی والیبال ایران در آمریکا صحبت به میان 
آوردند: » مانند همیشه که سفر به آمریکا برای مسئولان ورزش 
ایران جذابیت زیادی دارد، فدراسیون والیبال هم با معرفی افراد 
بسیار زیادی به ترکیه، که رسانه ها تعدادشان را ۶0 نفر توصیف 
کرده، برای گرفتن ویزای این کشور اقدام کرد. آنطور که یکی، 
دو خبرگزاری و سایت رسانه ای عنوان کرده اند، فدراسیون 
والیبال ایران نه تنها برای 30 بازیکن، بلکه از قبل برای 30 مدیر 
و همراه )!( هم درخواست ویزای آمریکا داده که تعداد زیادی از 
آنها تیم ملی والیبال ایران را در سفر به آمریکا همراهی کرده اند. 
این سفر در شرایطی صورت گرفته که نتایج بازی های ایران در 
این هفته قرار نیست حساب شود و مشخص نیست همراهان 
پرشمار چرا و با هزینه کدام نهاد راهی سفر آمریکا شده اند.« در 
این خصوص اما فرهادیان مدیرکل امور مشترک فدراسیون های 
ورزشی در تشریح موضع وزارت ورزش در قبال لیست بلند بالای 
فدراسیون والیبال برای اعزام به آمریکا گفت: قبل از اعزام تیم ملی 
والیبال به آمریکا، صحبت هایی با مسئولان فدراسیون والیبال 
داشتیم و برخی نهادهای نظارتی هم تذکراتی داده بودند. با 
داورزنی رئیس فدراسیون والیبال که صحبت کردیم، توجیهاتی 
داشت مبنی بر این که لیست ارائه شده، لانگ لیست است و تعدد 
اسامی به این دلیل است که اگر اتفاق یا شرایطی برای بازیکن، 
سرپرست یا مربی ایجاد شود که نتواند اعزام شود، نفر جایگزین 
وجود داشته باشد. با توجه به حساسیت موضوع فدراسیون 
والیبال توضیحاتی در رسانه ها مطرح کرد و به شخصه معتقدم 
باید پذیرفت. البته لیستی که فدراسیون والیبال به ما داد، ۶0 نفره 
نبود. ضمن اینکه فدراسیون والیبال از روز اول به ما اعلام کرده بود 
که قرار نیست همه افرادی که برایشان درخواست روادید شده، به 
آمریکا اعزام شوند. بلکه تاکید کرده بود قرار است روادید دریافت 
شود ولی کسانی بروند که نیاز به حضورشان هست. اگر لیست 

اعزامی به سفر را مشاهد کنید، آمار آن خارج از عرف نیست. 

 قول سرمربی
بهروز عطایی سرمربی تیم ملی والیبال درخصوص میزان 
رابطه دوستی بین کادر فنی و بازیکنان، اظهار داشت: ارتباط و 
تعامل بین کادر فنی و بازیکنان وجود دارد، اما قطعاً فدراسیون 
باید با بازیکنی که نسبت به تصمیمات فدراسیون یا کادر فنی 
واکنش نشان می دهد برخورد کند. من می خواهم از معنوی  نژاد 
نام ببرم؛ او چرا جرات نداشت در زمانی که همه فکر می کردند 
که حقش است تا در المپیک حضور پیدا کند، اما لوزانو او را خط 
زد صدایش درنیامد؟ چند بار کولاکوویچ او را خط زد و صدایش 
درنیامد؟ او حق نداشت به فدراسیون والیبال و والیبال ایران 
توهین کند. وی ادامه داد: خیلی ها از قبل به من گفته بودند که 
وی مناسب تیم ملی نیست و من هم به عنوان مربی تیم ملی 30 
بازیکن را انتخاب کردم. ارتباط و تعامل بین بازیکنان و کادر فنی 
بسیار عالی است، حتی رفتار همین معنوی نژاد برایم باور کردنی 
نبود. در تیم ملی به او لقب »حاجی« داده اند و تصور نمی کردم 
که بخواهد چنین رفتاری کند. تمام این بازیکنان غیر از محمد 
موسوی در رده نوجوانان و جوانان از شاگردان من بودند. برخی 
از آنها هم در باشگاهی زیر نظر من کار کردند. تیم همدل و 
هم قسم است، اما ضعف هایی هم وجود دارد که باید برطرف 
شود. من خودم هم نسبت به این شرایط نقد دارم و به اعتقاد 
من ضعف ها باید برطرف شود. عطایی خاطرنشان کرد: بعد از 
مسابقات همراه با کادر فنی ام و گروهی که سعی می کنم خودم 
با فدراسیون هماهنگ کنم جلساتی خواهیم داشت تا شرایط 
را بررسی کنیم. گاهی بحث هایی مطرح می شود که کمکی به 
والیبال ایران نمی کند. با این صحبت ها که اگر فلانی جای فلانی 
بود و فلانی جایگزین فلانی می شد مشکل دارم. روند تیم ما اصلا 
خوب نبود و باید آن را اصلاح کنیم. بامداد فردا باید با آرژانتین 
بازی کنیم. ما با کادر فنی در ارتباط هستم و طلوع کیان در 
آمریکا دست تنها است. در گذشته همه کارها به صورت گروهی 
انجام می شد و بعد از هر بازی تا -4 5 بامداد کارها را انجام 
می دادیم، اما حالا آنالیزور هم در کنار تیم نداریم و طلوع کیان 
تنها است و بار سنگینی روی دوشش قرار دارد. امیدوارم این 

مرحله را رد کنیم، چون ما 
مسابقات مهمتری همچون قهرمانی آسیا و 
انتخابی المپیک را داریم که قول می دهم عملکرد متفاوتی از 

تیم ایران را ببینید. 
 نظر رئیس 

رئیس فدراسیون والیبال گفت: عملکرد تیم ملی در لیگ 
ملت های ۲0۲3 قابل دفاع نیست و در کادرفنی تیم ملی 
بازنگری خواهد شد. محمدرضا داورزنی در گفت وگو با 
تسنیم در مورد شرایط تیم ملی والیبال اظهار داشت: امسال، 
سخت ترین سال حضورمان را در لیگ جهانی و لیگ ملت ها 
تجربه کردیم. حضور در اروپا و آمریکا، چالش بزرگی برای 
ما بود که شاهد رفتار غیرمسئولانه و غیرمتعهدانه اروپا 
و آمریکا بودیم. رئیس فدراسیون والیبال ادامه داد: با ما 
برخورد سیاسی شد و شرایط غیرمنصفانه ای در هفته های 
دوم و سوم لیگ ملت ها داشتیم. ما در فاصله ۲ روز تا سفر 
به آمریکا، نمی دانستیم کدام بازیکن ما ویزا خواهد گرفت. 
به ما نمی گفتند که ویزا نمی دهند بلکه می گفتند در حال 
طی کردن پروسه صدور ویزا هستیم. داورزنی گفت: کشور 
میزبان، متعهد و موظف است به تیم های مهمان ویزا بدهد و 
یا دلیل عدم صدور ویزا را اعلام کند. شرایط تیم ایران برای 
حضور در آمریکا اصلا عادلانه نبود. جالب اینکه شب گذشته، 
کمیته بین المللی المپیک برای ما ایمیلی فرستاده و اعلام 
کرده در حال بررسی دلایل عدم صدور ویزای آمریکا هستیم. 
این کار به درد چه کسی می خورد؟! او تصریح کرد: مشکل ما 
با فدراسیون والیبال آمریکا نیست چون میزبان لیگ ملت ها، 
فدراسیون جهانی است. اگر ما فقط با آمریکا بازی داشتیم با 
این شرایط، قطعاً به آمریکا نمی رفتیم. آمریکا باید متعهدانه 
و مسئولانه عمل کند ولی متاسفانه پایبند هیچ تعهدی 
نیست. رئیس فدراسیون والیبال گفت: دنبال بهانه برای 
توجیه شکست ها نیستیم. شما بازی ایران با کوبا و آرژانتین 
را دیدید. شرایط تیم ایران با تعداد زیادی غایب و مصدوم، 
عادلانه نبود. داورزنی در مورد کادر فنی تیم ملی گفت: کادر 
فنی قطعا نیاز به تقویت دارد و مورد بازنگری قرار می گیرد. 
عملکرد تیم ملی در لیگ ملت ها قابل دفاع نیست و باید نقاط 

ضعف را برطرف کنیم. 
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گفت وگو

  کوتاه 
تسنیم: دو مدیر باشگاه پرسپولیس برای ارائه توضیحاتی 
به کمیته اخلاق دعوت شدند به گزارش روابط عمومی سازمان 
لیگ فوتبال، کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال افشین پیروانی 
و حسین خبیری مدیر و عضو هیات مدیره باشگاه پرسپولیس 
را به دلیل مصاحبه های غیرمسئولانه جهت ارائه توضیحاتی به 
کمیته اخلاق دعوت کرد. به گزارش تسنیم سایت سازمان لیگ 
اشاره ای به دلایل احضار این دو نفر نکرده، اما به نظر می رسد 
صحبت های آنها درباره سقف قرارداد باشگاه ها از عوامل مؤثر 

در این باره بوده است. 
تسنیم: فدراسیون فوتبال اسفند 1401 پس از سه ماه 
بلاتکلیفی، امیر قلعه نویی را به عنوان سرمربی تیم ملی ایران 
انتخاب کرد، این در شرایطی بود که گفته می شد قلعه نویی 
تمایل داشت تا پایان جام جهانی ۲0۲۶ هدایت تیم ملی را 
به عهده داشته باشد تا بتواند برنامه ریزی بلندمدتی برای تیم 
دوم آسیا در رده بندی فیفا تدارک ببیند. این مسأله به تأیید 
مدیران فدراسیون فوتبال رسیده است و قرارداد قلعه نویی 
تا جام جهانی ۲0۲۶ اخیراً تنظیم شده است، بخش حقوقی 
فدراسیون، نظرات خود را درباره این قرارداد داده و آن را 
نهایی کرده است. گفته می شود برخی اعضای هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال، تمدید قرارداد قلعه نویی تا سال ۲0۲۶ را 
در صورت صعود تیم ملی ایران به فینال جام ملت های آسیا 
۲0۲3 قبول می کنند و عده ای دیگر نیز اعتقاد دارند حضور در 
مرحله نیمه نهایی و جمع چهار تیم پایانی باید ملاک قرار گیرد، 
قرار است این موضوع که بند فسخ قرارداد قلعه نویی است در 
جلسه هیات رئیسه مطرح و درباره آن تصمیم گیری شود. جام 
ملت های آسیا ۲0۲3 دی ماه امسال در قطر برگزار خواهد شد 

و ایران با امارات، هنگ کنگ و فلسطین هم گروه است. 

بیــن المــلل 
  پیشنهاد دوم بایرن مونیخ برای جذب هری کین از 
تاتنهام رد خواهد شد. باشگاه بایرن مونیخ دومین پیشنهاد 
رسمی خود برای جذب هری کین را به باشگاه تاتنهام ارائه 
کرده است، پیشنهادی که 80 میلیون یورو به علاوه بند 
پاداش ها است، اما این رقم هنوز با رقم مدنظر تاتنهامی 
که چیزی نزدیک به 1۲0 میلیون یورو است، فاصله زیادی 
دارد، به همین خاطر به نظر می رسد این پیشنهاد هم مانند 
پیشنهاد اول که 70 میلیون یورو به علاوه بند پاداش ها بود، 
رد شود. بر اساس ادعای نشریه »دیلی میل« انگلیس؛ تاتنهام 
پیشنهاد دوم بایرن مونیخ برای هری کین را هم رد خواهد 
کرد. فابریتزیو رومانو خبرنگار سرشناس ایتالیایی و کارشناس 
نقل وانتقالات فوتبال اروپا هم خبر داد؛ افراد نزدیک به باشگاه 
تاتنهام می گویند پیام بسیار واضح است و آن اینکه بعید است 
که دنیل لوِی )رئیس باشگاه تاتنهام( پیشنهاد 80 میلیون 
یورویی بایرن مونیخ برای هری کین را بپذیرد و عملی شدن 
این انتقال در ازای این رقم بسیار دشوار است. در سوی دیگر 
دوشان ولاهوویچ همیشه در لیست خریدهای تابستانی بایرن 
مونیخ بوده و توماس توخل علاقه زیادی به مهاجم صربستانی 
یوونتوس دارد، اما در حال حاضر اولویت آنها جذب هری کین 
است و روی خرید مهاجم انگلیسی تاتنهام تمرکز کرده اند. 
یوونتوس در صورت دریافت پیشنهاد مناسب آماده مذاکره 

برسر فروش ولاهوویچ است. 

تایید صلاحیت ۶ کاندیدای  
ریاست فدراسیون کشتی

ایسنا: ۶ کاندیدای ریاست فدراسیون کشتی 
برای حضور در انتخابات تائید صلاحیت شدند. 
اسامی نفرات تایید صلاحیت شده برای حضور 
در انتخابات ریاست فدراسیون کشتی اعلام شد 
که بر این اساس علیرضا دبیر، حمید یاری، حمید 
بنی تمیم، جمشید خیرآبادی، مصطفی میرزایی 
و حمید سیفی برای حضور در انتخابات تایید 
شدند. همچنین عباس جدیدی و عبدا... عزیزی 
نیز در انتظار تایید صلاحیت نهایی هستند و به 
نظر می رسد تائید آنها نیز تا قبل از انتخابات 
برسد. به همن صفری تنها کاندیدایی است 
که صلاحیت او مورد تایید قرار نگرفته است. 
انتخابات ریاست فدراسیون کشتی از ساعت 10 
صبح روز پنج شنبه هفته جاری برگزار می شود. 

خارج ازمستطیل سبز

دلیل جرارد برای قبول پیشنهاد  
عربستان مشخص شد

استیون جرارد عنوان کرد احساس خیلی خوب 
و رفتار مناسب دلیل قبول پیشنهاد الاتفاق از 
سوی او بود. به گزارش آس، استیون جرارد با آنکه 
پیش از این اعلام کرده بود راهی لیگ عربستان 
نمی شود، اما در نهایت با باشگاه الاتفاق به توافق 
نهایی رسید و این باشگاه رسما جذب او را اعلام 
کرد. سرمربی سابق آستون ویلا هفته گذشته 
قراردادی سه ساله با این تیم عربستانی امضا کرد 
و درباره دلیل قبول این پیشنهاد گفت: زمانی که 
به عربستان رفتم، احساس کردم در خانه هستم. 
استقبال خیلی خوبی از من شد و تصمیم گرفتم 
پیشنهاد الاتفاق را قبول کنم. سه چیز وجود دارد 
که من همیشه به ترتیب در نظر می گیرم؛ قبل از 
هر چیز باید برای خانواده ام مناسب باشد. دوم 
فکر می کنم که پروژه فوتبالی باید جاه طلبانه 
باشد، باید باشگاه دلایل درستی برای انتخاب 
شما داشته باشد و البته شما باید نسبت به 

قراردادی که می بندید، احساس امنیت کنید. 

خبـــــر

پول و برنامه مهم ترین عامل برای موفقیت 
مدیر جدید استقلال 

درباره استعفای حجت کریمی باید بگویم کسی که از 
ابتدا عنوان می کند برای کمک وارد باشگاه استقلال شده، 
نباید اینگونه تیم را رها کند و برود. کریمی ظرفیت نداشت و 
مقطعی تیم را رها کرد که شرایط باشگاه نرمال نبود. در نهایت 
نتوانست آن کاری که باید انجام بدهد را به سرانجام برساند و به 
استقلال ضربه زد. استعفایش هم دلایل مختلفی داشت، یکی 
از این مشکلات در مورد سرمربیگری نکونام و دیگری حواشی 
نخستین تمرین تیم فوتبال استقلال بود. قائم مقام باشگاه هم 
مدیریت لازم را نداشت و کسانی را دور خودش جمع کرده بود 
که فشار ها را روی باشگاه زیاد کرد. در این وضعیت یک هفته 
هواداران را سرکار گذاشتند تا به خواسته خودشان برسند. در 
مورد حضور علی خطیر به عنوان سرپرست مدیرعاملی باشگاه 
استقلال هم باید بگویم اگر بهترین مدیرعامل را هم بیاورند، اما 
پول نباشد کار مثبتی نمی شود انجام داد. باید مشکلات مالی 
حل شود و منابع مالی خوبی را در اختیار باشگاه بگذارند. علی 
خطیر آمده تا تیم را جمع کند و باید ببینیم چه برنامه هایی 
برای استقلال دارد تا تیم موفق باشد. همین الان هم از تیم های 
دیگر عقب ماندیم و باید خطیر کاری کند تا تیمی قدرتمند در 
مسابقات داشته باشیم. هم اکنون استقلال یک سری از بازیکنان 
کلیدی خودش را از دست داد و اگر پول ندهند بازیکنان دیگر 
هم از این تیم می روند. ضمناً اکثر بازیکنان طراز بالای ایران را 
تیم های پرسپولیس، سپاهان و تراکتور جذب کردند و بازیکن 
خوبی در فصل نقل و انتقالات باقی نمانده تا استقلال جذب 
کند. جذب بازیکن مشکل است، مگر اینکه بازیکن خارجی 
بگیرند که آن هم پول زیادی می خواهد، اما نباید باشگاه زمان 
از دست بدهد. جواد نکونام هم با این شرایط کار سختی دارد و 
او باید اعصاب فولادی تا پایان فصل داشته باشد تا تیم را هدایت 
کند. با این حال هواداران و پیشکسوتان پشتیبان نکونام هستند. 
پرسپولیس معلوم نیست از کجا پول می آورد و با هر بازیکنی 
که می خواهد قرارداد می بندد. چطور برای قرارداد ۹0 میلیارد 
تومانی بیرانوند با استقلال همه نهاد ها وارد این ماجرا شدند؟ از 
مسئولان می خواهم تا به جذب بازیکنان پرسپولیس ورود کنند. 
هواداران به عشق استقلال، سهام خریدند که متأسفانه مدیران 
قبلی از این پول برداشت کردند و مشکل پیش آمد. باید سازمان 
خصوصی سازی بهتر عمل می کرد تا این مشکلات مالی برای 
باشگاه استقلال پیش نمی آمد. برخی ها دوست ندارند استقلال 
نتیجه بگیرد و چندین سال برای این تیم فاجعه درست کردند. 
این دوستان مسابقات را مهندسی می کنند و استقلال را از آسیا 
حذف کردند. اگر دوست ندارند استقلال نباشد، بهتر است از 

فوتبال ایران حذفش کنند.

ضیاء عربشاهی پیشکسوت باشگاه پرسپولیس 
درخصوص حاشیه های فصل نقل و انتقالات 

برای پرسپولیس صحبت کرد. 
 در مورد قرارداد بازیکنان قیمت های 

نجومی به گوش می رسد!
در حدود ۹0 تا ۹5 درصد بازیکنان لیگ برتر 
فوتبال ایران در یک سطح هستند که یکسری 
از آنها به خاطر شرایط روحی و روانی شان بیشتر 
به چشم می آیند. به طور مثال سعید صادقی در 
عرض یک سال در جمع بهترین ها قرار گرفت. 
بازیکنان تیم های پایین جدولی مقابل استقلال 
و پرسپولیس بهترین و ایده آل ترین شرایط 
خودشان را به نشان می گذارند تا بگویند چیزی 
کمتر از نفرات حاضر در دو تیم پرطرفدار 

سرخابی ندارند. 
 در مورد ماندن علیرضا بیرانوند در 

تیم فوتبال پرسپولیس چه نظری دارید؟
 بیرانوند به خاطر گرفتن طلبش از باشگاه 
پرسپولیس کار هایی را انجام داد که دل 
هواداران را شکست و حواشی قرارداد بستن او 
با استقلال باعث شد تا چند نفر به بیمارستان 
بروند. آیا رفتار های او درست بود؟ نباید با 
احساسات هواداران بازی کرد و سپس برای 

گرفتن پول بیشتر قرارداد بست. 
با مبالغ   به هر حال قرارداد هایی 

سنگین منعقد می شود!
 امسال از مدیریت تا مسئولان باشگاه 
رضا  و  دارند  سنگینی  وظیفه  پرسپولیس 
درویش مدیرعامل باشگاه نباید هر قیمتی 
که بازیکن گفت به او پول بدهد، این پول ها 
برای مردم و هواداران است. یک بازیکن از 
تیم انتهای جدول 400 میلیون تومان گرفته 
بود سال بعد به پرسپولیس آمد و 4 میلیارد 
تومان قرارداد بسته است، اما تمام این پول 
به خودش نرسیده و از پرسپولیس رفته است. 
چرا باشگاه ها به بازیکنان اینقدر مبالغ بالا پول 
می دهند؟ این پول ها از کجا می آید؟ به عنوان 
پیشکسوت فوتبال از قربان زاده می خواهم که 
جلوی تاراج پول مردم را بگیرد و نگذارد تا 
مدیران پول مردم را بدون حساب و کتاب به 
بازیکنان بی کیفیت بدهند. مدیرعامل پول 
بادآورده را خرج می کند که بگوید تیم را من 

قهرمان کردم. 
 کیفیت مسابقات لیگ برتر نسبت 

به سالها قبل را چگونه ارزیابی می کنید؟
 بازیکنان نسل دهه ۶0 یک سر و گردن 
نسبت به بازیکنان این سال ها بالاتر بودند و 
کسانی که بهترین بازیکنان فوتبال ایران بودند 
الان دیگر کنار گود هستند. چرا باید بهترین ها 
دهه های گذشته به گوشه ای رانده شوند؟ هر 
کدام از این کسانی که برای خودشان القاب 
امپراطور و... انتخاب کردند، چند ادمین دارند تا 
در فضای مجازی تفکرات مردم را تغییر بدهند. 
هم اکنون این افراد هستند که همه نقل و 
انتقالات مربیان و بازیکنان را در دست گرفتند 
و باعث شده اند تا فوتبال ایران هر روز پسرفت 
کند تا در رده باشگاهی و ملی از تیم های درجه 

دو و سه آسیا هم عقب بیفتیم. 

محمد نوری 
 کارشناس فوتبال 

عربشاهی:  
کیفیت بازیکنان نسل 

دهه ۶۰   از همه
 بالاتر است! 

کنایه عبدی برای دوستان به ظاهر نگران: 

شگفتیسازجامجهانیمیشویم
سرمربی تیم ملی فوتبال نوجوانان گفت: 
برای دوستان به ظاهر نگران، حتی روزی که 
گفتم مطمئن باشید به جام جهانی می رویم، 
گفتند کتبا بنویسید. حالا هم می گویم اگر 
تدارک درستی داشته باشیم، حتما یکی از 
تیم های شگفتی ساز جام جهانی خواهیم بود. 
حسین عبدی در گفت وگو با ایسنا، درباره 
عملکرد تیم ملی نوجوانان در جام ملت های 
آسیا اظهار کرد: مسابقات در سطح بالایی بود 
و همه مسلح بودند. همه 1۶ تیم آمده بودند 
که در جام جهانی شرکت کنند. همه کادر و 
عواملشان می خواستند به چهار تیم صعود 

کنند و به جام جهانی بروند. چهار تیمی که 
به جام جهانی رفتند، بهترین تیم ها بودند و ما 
هم جزو آن ها بودیم. او درباره انتقادات نسبت 
به شکست ایران مقابل ژاپن در مرحله نیمه 
نهایی بیان کرد: هر چقدر بکارید همانقدر درو 
می کنید. مگر آکادمی هایمان درست است؟ 
با کدام ساختار انتظار دارند ژاپن را شکست 
دهیم؟ چند تا از آکادمی های ما مجوز 
حرفه ای دارند؟ ژاپن سال های زیادی است 
که در بحث تیم های ملی پایه کار می کند. در 
والیبال و کشتی هم همین طور جلو می روند. 
با برنامه جلو رفتن چنین دستاوردهایی را هم 

دارد. ما شش ماه پیش همین تیم را شکست 
داده بودیم و به هر حال در این بازی هم خیلی 
خوب بازی کردیم. ژاپن بیش از اینکه بخواهد 
به برد فکر کند، به کنترل بازی فکر می کرد 
و بچه های ما نمایش قابل قبولی داشتند. او 
ادامه داد: اگر تدارک بهتری داشته باشیم، در 
جام جهانی می توانیم حتی از ژاپن هم خیلی 
بهتر کار کنیم. کسانی که کارشناس هستند، 
متوجه خواهند بود تیم ما چه عملکردی 
داشت، اما در بحث های عادی هر کسی 
دوست دارد تیم ملی نتیجه بگیرد و باید 
نسبت به آن بتوانیم تدارک بهتری ببینیم. 

تیم های دیگر که در این رقابت ها حاضر 
شدند، در هشت ماه گذشته دور دنیا را طی 
کرده بودند تا آماده شوند و وضعیتشان خیلی 
بهتر از ما بود. وقتی حمایت بهتری داشته 
باشید، نتایج بهتری هم کسب می کنید. این 
جزو مولفه های کارمان است. او همچنین 
گفت: برای دوستان به ظاهر نگران، حتی 
روزی که گفتم مطمئن باشید به جام جهانی 
می رویم، گفتند کتبا بنویسید. حالا هم 
می گویم اگر تدارک درستی داشته باشیم، 
حتما یکی از تیم های شگفتی ساز جام جهانی 

خواهیم بود. 

علی لطیفی مهاجم اسبق استقلال به تحلیل شرایط فعلی این تیم 
با حضور جواد نکونام به عنوان سرمربی جدید پرداخت. 

 مدیرعامل 
علی لطیفی در گفت وگو با فارس، در خصوص انتخاب علی خطیر 
به عنوان سرپرست مدیرعاملی استقلال، اظهار داشت: علی خطیر 
را از نزدیک می شناسم. فردی کاربلد است، اما این فقط بخشی از 
شرایط کار کردن در ایران است. در کشور ما، شرایط مدیریتی و 
اداریِ سیستماتیکی وجود ندارد. همه چیز با شیوه ریش سفیدی 
و سنتی پیش می رود. در این شرایط کار برای خطیر سخت است. 
با این حال امتیاز او این است که با همین شرایط، چند سالیست در 
ایران کار می کند و تجربیات خوبی به دست آورده است. وی افزود: 
به نظر من این تجربه در کنار علم و مدیریتی که دارد، باعث می شود 
کار تیم پیش برود. یک نکته دیگر را هم باید در نظر گرفت؛ مدیران ما 
باید با ارکان قدرت هم ارتباط داشته باشند. علی خطیر این ضعف را 
دارد و از این دست از ارتباطات بی بهره است. باید شخصی را کنار خود 
داشته باشد تا ارتباط با نهادهای دیگر را تضمین کند. تصور می کنم 
اگر در همان ابتدای تابستان هم علی خطیر مدیرعامل باشگاه بود، باز 

هم جواد نکونام را به عنوان سرمربی استقلال انتخاب می کرد چون او 
بین گزینه های ایرانی، بهترین گزینه بود. نکونام در دوران بازی، وزنه 
مهمی در تیم بود و در دوران مربیگری هم تجربیات خوبی تاکنون 

کسب کرده است. 
 نقل و انتقالات 

مهاجم اسبق استقلال در مورد جبران عقب ماندگی های نقل و 
انتقالات، گفت: باید به این مساله توجه کنیم که در گام اول برای 
موفقیت یک تیم، اتحاد و همبستگی حاکم بین اعضای آن مجموعه 
بسیار تاثیرگذار است. اگر بازیکنان استقلال با از خود گذشتگی، 
اتحاد، رفاقت و انگیزه کار خود را پیش ببرند، می توانند عقب 
ماندگی ها در بازار نقل و انتقالات را جبران کنند. جواد نکونام وقتی به 
استقلال آمد، سطح توقعات از او بالا بود، اما در ادامه با ماجراهایی که 
بر سر تمدید قرارداد نفراتی چون قائدی و محبی پیش آمد، استقلال 

عملا آنها را از دست داد. 
 بیرانوند 

لطیفی تصریح کرد: بعد هم ماجرای بیرانوند که استقلال در آن 
رسما بازی خورد. هواداران استقلال متوجه شدند نکونام با این شرایط 

مدیریتی کار بسیار سختی دارد. همین مساله باعث شد توقعات از 
او کم شود. ماجرای بیرانوند برای نکونام سبب خیر شد تا با آرامش 
بیشتری به کار خود ادامه دهد. نکونام می تواند از این موقعیت استفاده 
کند البته فعلا ابزار خوبی در اختیار ندارد اما نباید فراموش کرد که 
این فرصت محدود است. تحت هر شرایطی، هوادار از استقلال نتیجه 
می خواهد و بعد از مدتی دیگر بهانه ها نمی پذیرد. با این حال نکونام 

می تواند محور و عمود خیمه استقلال باشد. 
 سبک بازی 

پیشکسوت استقلال گفت: کما اینکه در دوران بازیگری اش هم بود 
اما به یک شرط و آن هم این است که بتواند ترکیبی از سبک کی روش 
و ساپینتو را در استقلال پیاده کند. هواداران استقلال نمی توانند 
بپذیرند که تیمشان به سبک دفاعی کی روش به زمین برود و از یک 
طرف دیگر، تجربه ساپینتو نشان داد که فوتبال سراسر هجومی که 
در نهایت منتج به نتیجه و جام نشود، نمی تواند هواداران را راضی کند. 
بنابراین تلفیقی از این دو نگرش که هم باعث استحکام خط دفاعی 
استقلال شود و هم قدرت تهاجمی آبی ها را حفظ کند، می تواند جواد 

نکونام را در استقلال به موفقیت برساند. 

جود بلینگام، ستاره انگلیسی، با 
حضور در تمرینات رئال مادرید 
برای اولین بار با کارلو آنچلوتی 
دیدار کرد. این بازیکن تابستان 
امسال و با وجود پیشنهادات 
هنگفتی که از سوی باشگاه هایی 
چون منچسترسیتی داشت 
تصمیم گرفت به رئال مادرید 

ملحق شود. 

فعالیت های نقل و انتقالاتی 
باشگاه سپاهان در پنجره 
تابستانی هنوز تمام نشده و 
طلایی پوشان اصفهانی به 
منظور تعمیق اسکواد خود در 
لیگ بیست و سوم، باب مذاکره 
مهاجم  کثیر  آل  عیسی  با 

پرسپولیس را باز کرده اند.

فصل  قهرمان   ، بارسلونا
ز  و یر د  ، لیگا لا شته  گذ
تمرینات پیش فصل خود را 
شروع کرد. پس از یک فصل 
به یادماندنی که با قهرمانی 
لالیگا و سوپرجام اسپانیا 
همراه بود، حالا همه چیز برای 
ژاوی و شاگردانش از صفر 

شروع خواهد شد. 

ت
شــ

س نو
عک

             شروع   اولین بار  مذاکره

استقلالِنکونامبایدتلفیقیازسبککیروشوساپینتوباشدلطیفی:

از حضور 30 مدیر تا تغییر در کادر فنی 

حاشیه های والیبال ایران در لیگ ملت ها حاشیه های والیبال ایران در لیگ ملت ها 


